
 

 

 

 

 

 

 

 

Geachte mevrouw Gounou en heer Van Dinther, 

 

U hebt het college op 1 april 2015 artikel 41 vragen gesteld. Deze vragen gaan over de 

uitbreiding van de blauwe zone bij winkelcentrum De Ruwert. In deze brief beantwoorden wij 

uw vragen puntsgewijs.  

 

1. Wat is de reden dat het college de blauwe zone bij winkelcentrum De Ruwert wil uitbreiden 

met 26 plaatsen? 

Hiervoor zijn meerdere redenen. Het betreft een expliciete wens van de ondernemers.  

Het uitbreiden van de blauwe zone zorgt voor een eenduidige verkeerssituatie. Door de 

uitbreiding liggen alle parkeerplaatsen voor winkelcentrum De Ruwert en apotheek Hofsteede 

binnen de blauwe zone en geldt aan de kant van de Paganinistraat een eenduidig regime. De 

blauwe zone is direct herkenbaar als men vanaf de Paganinistraat het parkeerterrein oprijdt. 

Een tweede reden voor uitbreiding is dat de parkeerplaatsen voor de ingangen van de 

Nettorama en apotheek Hofsteede beschikbaar blijven voor bezoekers. In het winkelcentrum 

zijn vooral de supermarkten de grootste publiekstrekkers. Buiten het winkelcentrum is dit 

apotheek Hofsteede. Zowel de Nettorama als de apotheek hebben hier bij invoering van de 

blauwe zone om gevraagd. 

 

2. Per wanneer wilt u de uitbreiding in laten gaan? 

Het verbeteren van de herkenbaarheid omvat niet alleen het uitbreiden van de blauwe zone, 

maar ook het aanbrengen van nieuwe belijning en het beter attenderen op het gebruik van de 

parkeerschijf. Dit laatste aspect wordt samen met de winkeliersvereniging uitgewerkt. Het 

uitbreiden van de blauwe zone vormt een onderdeel van deze werkzaamheden.  
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Daarnaast onderzoeken wij in overleg met Brabant Zorg de mogelijkheden voor aparte 

parkeerplaatsen voor zorgverleners bij de Sterrebosflat en een uitbreiding van het aantal 

parkeerplaatsen vóór de Sterrebosflat.  

Voor de uitbreiding van de blauwe zone is een verkeersbesluit nodig. Voordat een 

ontwerpbesluit ter inzage wordt gelegd, moet de communicatie over het gebruik van de 

parkeerschijf zijn uitgewerkt en moet duidelijkheid bestaan over het parkeren voor de 

Sterrebosflat. Het daadwerkelijk uitbreiden van de blauwe zone vindt plaats nadat het 

parkeren bij de Sterrebosflat is aangelegd. Naar verwachting zal dit in het 3e kwartaal van dit 

jaar zijn.  

 

3. Heeft u overwogen om gelet op de toekomstige ontwikkelingen in de omgeving te wachten 

met de uitbreiding? 

Ja, maar wij vinden het creëren van een duidelijke verkeerssituatie op korte termijn 

belangrijk. Daarbij hebben wij ook overwogen dat de parkeerplaatsen die straks onderdeel 

uitmaken van de blauwe zone beschikbaar zijn en blijven.  

 

4. Zo ja, waarom pleit het college nu al voor uitbreiding? Zo nee, is dit alsnog een reden om 

van uitbreiding af te zien. 

De uitbreiding van de blauwe zone vinden wij noodzakelijk om de herkenbaarheid te 

verbeteren en daardoor een duidelijke verkeerssituatie te creëren. Het verbeteren van de 

herkenbaarheid van de blauwe zone was een veelgehoorde opmerking uit het 

bezoekersonderzoek dat in het kader van de evaluatie is uitgevoerd.  

De Nettorama en apotheek Hofsteede trekken beiden veel bezoekers en bevinden zich in een 

deel van het gebied waar in de bestaande situatie de minste parkeerplaatsen liggen. Voor 

beide functies is het belangrijk dat de parkeerplaatsen bij de ingangen beschikbaar blijven 

voor bezoekers. Dit kunnen ook bezoekers zijn aan andere functies binnen het gebied dan het 

winkelcentrum.  

De blauwe zone is geen middel om parkeerdruk te verminderen, maar om parkeren te 

reguleren en parkeren beschikbaar te houden voor bezoekers. Op basis van de evaluatie 

constateren wij dat de parkeerdruk in het gebied hoog blijft zonder aanpassingen in het 

openbare ruimte. Daarom nemen wij het parkeren en de aanpassingen in de openbare ruimte 

mee bij het opstellen van het toekomstbeeld voor dit gebied tussen de Sterrebosflat en de 

Ministerhof. Dit toekomstbeeld stellen wij op wanneer in juni duidelijkheid bestaat over het 

ontmoeten in de Ruwaard en de rol van wijkcentrum D’n Iemhof hierin en de plannen voor 

nieuwbouw van een gezondheidscentrum. Het parkeren maakt nadrukkelijk onderdeel uit van 

dit toekomstbeeld. Daarom handhaven wij de blauwe zone totdat duidelijkheid bestaat over 

het toekomstbeeld voor het totale gebied. Op dat moment wordt de blauwe zone opnieuw 

bekeken en beoordeeld.   
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5. Vreest het college dat door de uitbreiding van de blauwe zone de parkeerdruk voor 

serviceflat Sterrebos zal toenemen en wat denkt u hieraan te doen? 

Het aantal beschikbare parkeerplaatsen bij de Sterrebosflat en het winkelcentrum blijft gelijk. 

Samen met Brabant Zorg bekijken wij de mogelijkheden om op korte termijn extra 

parkeerplaatsen aan te leggen op het parkeerterrein vóór de Sterrebosflat. Voor zover er 

sprake is van parkeerdruk op dit parkeerterrein wordt deze vooral veroorzaakt door het 

gemengde gebruik van dit parkeerterrein. Het parkeerterrein vóór de Sterrebosflat heeft niet 

alleen een functie voor de bewoners, werknemers, vrijwilligers en zorgverleners van deze flat, 

maar ook voor werknemers en bezoekers van functies in wijkcentrum D’n Iemhof en apotheek 

Hofsteede.  

De parkeerdruk bij de Sterrebosflat is toegenomen door verschillende ontwikkelingen binnen 

de zorg en de Sterrebos zelf. In algemeenheid neemt het autobezit onder ouderen toe. Ook de 

ontwikkeling binnen de zorg, zoals het langer thuis blijven wonen, leidt tot een andere 

parkeerbehoefte. Uit overleg met de Sterrebos blijkt ook dat steeds meer bewoners een auto 

hebben. Daarnaast werken er veel vrijwilligers en zorgverleners in de Sterrebosflat en neemt 

het gebruik van De Spil toe. Deze ontwikkelingen hebben invloed op de parkeerbehoefte van 

de Sterrebosflat. Op basis van de evaluatie gaan wij in overleg met Brabant Wonen en 

Brabant Zorg over hun huidige en toekomstige parkeerbehoefte. Dit nemen wij mee in het 

toekomstbeeld van het gebied.  

 

6. Kent het college het standpunt van de wijkraad Ruwaard en op wat voor manier is hun 

advies meegewogen in het besluit? 

Wij hebben de evaluatie van de blauwe zone en de hier in opgenomen voorstellen en 

maatregelen besproken met de wijkraad Ruwaard en de winkeliersvereniging De Ruwert.  

De wijkraad heeft op 22 januari een schriftelijk advies uitgebracht. Dit advies is nadrukkelijk 

meegewogen in ons besluit om de blauwe zone uit te breiden. Het feit dat de wijkraad tegen 

uitbreiding is en de redenen waarom staan vermeld in het voorstel. De schriftelijke reactie van 

de wijkraad vormt een onderdeel van het dossier. Onze overwegingen voor het uitbreiden van 

de blauwe zone zijn dat deze uitbreiding leidt tot een eenduidige verkeerssituatie en dat meer 

parkeerplaatsen beschikbaar worden gesteld voor bezoekers. De stelling van de wijkraad dat 

de uitbreiding van de blauwe zone zonder meer leidt tot een hogere parkeerdruk bij de 

Sterrebosflat onderschrijven wij niet.  

 

Met vriendelijke groet, 

Burgemeester en wethouders van Oss. 

De secretaris,     De burgemeester, 
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Drs. M.J.H. van Schaijk    Drs. W.J.L. Buijs-Glaudemans 


